

M

M'FOUMOU-TITI DIMITRI*National asset Manager at SNCF*

Dimitri M'FOUMOU-TITI was born from Congolese parents. After trying his hand at accounting, he turned to transport and logistics where he made the difference by earning his Master in Management of Transport and Logistics with honors in 2000. This diploma in his pocket, he joined Geodis for a short time as an internal consultant to accompany the 13 agencies for the switchover of the information system. In 2002, he accepted the post of Deputy Director of Organization and Methods. There, he accompanied again the establishment of information systems and rationalization of the production at the level of the local agencies. 2006, this year marks the beginning of the story between Dimitri and SNCF. A story that continues today. In charge of logistics and warehousing for the Normandy-IDF area, he moved in 2008 National Safety Fire Safety Manager on the industrial assets «Warehouses» before becoming Asset Manager National (Social Real Estate) in 2013. A career full that does not prevent him from investing time in the associative field. Since 2016, he is director of Radio Frequency Protestant. And since 2017, he chairs the Association Development North North Relations. 🌟

2017: he chairs the South North Relations Development Association

2016: He is administrator of Radio Frequency Protestant

2013: He becomes national asset manager at SNCF

M

M'FOUMOU-TITI DIMITRI*National Asset Manager chez SNCF*

Dimitri M'FOUMOU-TITI est né de parents congolais. Après s'être essayé à la comptabilité, il s'oriente vers les transports et logistique où il fait la différence en décrochant son Master en Management des Transports et de la Logistique avec mention en 2000. Ce diplôme en poche, il rejoint Geodis pour une courte période que consultant interne pour accompagner les 13 agences pour la bascule du système d'information. Il accepte en 2002 le poste d'adjoint du Directeur Organisation et Méthodes. Là, il accompagne à nouveau la mise en place de systèmes d'information et de rationalisation de la production au niveau des agences locales. 2006, c'est cette année que démarre l'histoire entre Dimitri et la SNCF. Une histoire qui dure encore ce jour. De responsable logistique et entreposage pour la zone Normandie-IDF, il passe en 2008 Responsable national Sécurité Incendie Sûreté sur le patrimoine Industriel «Entrepôts» avant de devenir Asset Manager National (Immobilier social) en 2013. Une carrière bien remplie qui ne l'empêche pas de s'investir dans le champ associatif. Depuis 2016, il est administrateur de la Radio Fréquence Protestante. Et depuis 2017, il préside l'Association Développement des Relations Nord Sud. 🌟

2017 : il préside l'Association Développement des Relations Nord Sud

2016 : Il est administrateur de la Radio Fréquence Protestante

2013 : Il accède au poste d'asset manager national au sein de la SNCF